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Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Černčice, konaného dne 26. 2.  

2024 od 18.00 hodin v zasedací místnosti OÚ Černčice 

Přítomni: Ing. Vladimír Fiedler, Mgr. Miroslava Ježková, Tomáš Katzer, Ing. Martin Machů, 

Jaromír Marek, Jiří Poláček, Petr Skalický, Petr Tláskal, Radomír Tříska 

Hosté: dle prezenční listiny 

 

1. Zahájení a schválení programu 

Starosta zahájil zasedání v 18:00 hodin, přivítal přítomné a seznámil přítomné s návrhem 

programu v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  

Navrhovaný program:  

1. Zahájení a schválení programu  

2. Volba ověřovatelů a zapisovatelky  

3. Schválení výběru dodavatele v rámci veřejné zakázky „Oprava hřbitovní zdi Černčice“ a 

SOD  

4. Schválení zadávací dokumentace pro výběrové řízení na „Stavební úpravy a přístavba 

základní školy č.p. 22, Černčice“  

5. Schválení zadávací dokumentace pro výběrové řízení na „Zvýšení bezpečnosti dopravy v 

centru obce Černčice – rekonstrukce chodníků a VO“  

6. Schválení zadávací dokumentace pro výběrové řízení na „Komunální FVE - Černčice“  

7. Správa železnic – souhlas s navrhovanou kupní cenou za pozemky  

8. Stanovy DSO Metuje – schválení změny  

9. Příkopová ramenová sekačka  

10. Radlice na sníh  

11. Správa železnic – informace o možnostech a podmínkách převodu nádražní budovy  

12. ČEZ Distribuce – informace k přesunu trafa u tělocvičny  

13. Žádosti o dar  

14. Rozpočtové opatření č. 6/2023 a č. 7/2023  

15. Inventarizační zpráva za rok 2023  

16. Ostatní, aktuality  

17. Diskuze  

18. Závěr  
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje navržený program.  

Výsledek hlasování: Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se:  0 

 

2. Volba ověřovatelů a zapisovatele 

Pan starosta navrhl určit ověřovatele zápisu pana Tomáše Katzera a Petra Skalického a 

zapisovatelku Mgr. Miroslavu Ježkovou. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice určuje ověřovatele zápisu pana Tomáše Katzera a Petra 

Skalického a zapisovatelku Mgr. Miroslavu Ježkovou.  

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

3. Schválení výběru dodavatele v rámci veřejné zakázky „Oprava hřbitovní zdi Černčice“ a 

SOD  

Jedná se o zakázku opravy čtyř částí hřbitovní zdi za kostelem. Byla získaná dotace od 

Ministerstva zemědělství. Bylo osloveno 5 firem, dostali jsme 2 nabídky. Předpokládaná 

částka podle rozpočtu byla 480 000,- Kč včetně DPH. 

Nabídka s pořadovým číslem 1: 

Název uchazeče: Štěpánek, spol. s. r. o. 

Sídlo: Nádražní 460, 517 73 Opočno 

IČ: 455 35 124 

Nabídková cena: 415 854,24 Kč vč. DPH 

 

Nabídka s pořadovým číslem 2: 

Název uchazeče: Jakub Čtvrtečka 

Sídlo: Pohoří 47 

IČ: 736 105 34 

Nabídková cena: 396 257,- Kč vč. DPH 

 

Levnější nabídka zvítězila. Na základě dnešního usnesení podepíšeme smlouvu a můžeme 

začít s realizací. 

 

Paní Tomanová: Jaká je výše dotace? 

Pan starosta: Výše dotace je cca 260 000,- Kč s tím, že z navrhované ceny 480 000,- Kč bylo 

uznatelných nákladů cca 380 000,- Kč. Předpokládám, že když jsme vysoutěžili za méně než 

je plánovaná cena opravy, dotace bude určitým poměrem krácena. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí výběr dodavatele pro „Oprava hřbitovní zdi 

Černčice“ a schvaluje jako vítěze nabídku od Jakuba Čtvrtečky, Pohoří 47, IČ: 736 105 

34, jehož nabídka dosáhla v rámci celkové hodnocení nejnižší nabídkové ceny a z tohoto 

důvodu byla vyhodnocena jako nejvýhodnější. Nabízená cena je 396 257,- Kč vč. DPH.  

Na základě shora uvedeného pověřuje zastupitelstvo obce starostu obce k podpisu 

Smlouvy o dílo s vybraných dodavatelem. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

4. Schválení zadávací dokumentace pro výběrové řízení na „Stavební úpravy a přístavba 

základní školy č.p. 22, Černčice“  

Jedná se o zadání výběrového řízení na Stavební úpravy a přístavbu základní školy. Máme 

hotový projekt na přístavbu základní školy, máme pravomocné stavební povolení. Je zde také 

starý projekt z roku 2015 na opravu školy (byly 4 etapy, pouze jedna se realizovala), je 

přidaná instalace venkovních žaluzií z jižní strany, aby se třídy v teplých měsících 

nepřehřívaly. Předpokládaná cena dle rozpočtu je 5.027.500,- Kč bez DPH. Bude zde 

odkládací podmínka (získání dotace). 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje zadávací dokumentaci pro zadávací řízení na 

„Stavební úpravy a přístavba základní školy č.p. 22, Černčice“.  

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

5. Schválení zadávací dokumentace pro výběrové řízení na „Zvýšení bezpečnosti dopravy v 

centru obce Černčice – rekonstrukce chodníků a VO“  

Jedná se o zadání výběrového řízení na rekonstrukci chodníků (od železnice, školka, prodejna, 

škola, za školu). V rámci toho bychom chtěli i vysoutěžit veřejné osvětlení. Na rekonstrukci 

chodníků máme stavební povolení, na VO máme projekt a rozpočet. V letošním roce bychom 

realizovali část po trafo u pana Tylše (kvůli veřejnému osvětlení, abychom všechny nové 

sloupy mohli napojit na nové vedení). Sloupy budou na podobných místech, ale budou vyšší. 

Rozpočet na chodníky, který byl 7,2 mil Kč, jsme nechali zaktualizovat a rozdělit na etapy 

(část, která je uznatelná pro dotaci, část která není uznatelná pro dotaci, část, která se bude 

dělat letos a část, která se bude dělat příští rok). Zaktualizovaný rozpočet vzrostl na 7,8 mil 

Kč. Na první část je počítání 5,7 mil. Kč. Je to nejsložitější část technologie. 

Pan Skalický: Nejtěžší úsek je přívod u pana Tylše, kdy je počítáno s novým pilířkem, který 

bude sloužit jako nové odběrné místo a vznikne tak nové připojení. Zároveň jsou zde veškeré 

protlaky pod silnicí do spodní ulice. 

Pan starosta: Cena realizace na 2 roky je necelých 13,6 mil Kč. Je to cena, která jde do 

soutěže. Dnes se soutěží o 20 – 30% nižší cenu než je plánovaná. Je reálný předpoklad získání 

dotace z MAS (95% z 2,5 mil. Kč = 2,375 mil. Kč). O získání dotace se dozvíme v květnu 

nebo v červnu. Do té doby bychom chtěli mít vysoutěženo, abychom mohli s realizací co 

nejdříve začít. Do konce června příštího roku by mělo být hotovo. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje zadávací dokumentaci pro zadávací řízení na 

Zvýšení bezpečnosti dopravy v centru obce Černčice – rekonstrukce chodníků a VO. 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

6. Schválení zadávací dokumentace pro výběrové řízení na „Komunální FVE - Černčice“  

Jedná se o fotovoltaickou elektrárnu, která by byla na tělocvičně, elektrárna by měla pokrýt 

minimálně 80% spotřeby všech obecních budov a spotřebičů (veřejné osvětlení). 

Předpokládaná cena soutěže je 1.860. 826,- Kč, předpokládaná výše dotace, která je také 

schválená, je 1.011. 388,84 Kč. 

Pan Skalický: O velikosti jsem už na minulých zastupitelstvech mluvil, je to 33 kWp, 73 – 

panelů. S umístěním panelů nelze jít nad sportovní část, panely budou nad obytnou částí a 

zázemím. Do budoucna uvažujeme o veřejné nabíječce z baterie např. na telefony, v případě 

blackoutu.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje zadávací dokumentaci pro zadávací řízení na 

„Komunální FVE - Černčice“. 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

7. Správa železnic – souhlas s navrhovanou kupní cenou za pozemky  

Se Správou železnic řešíme darování pozemků pod chodníkem, který právě budeme 

rekonstruovat a pod výjezdem z tělocvičny, který patří Správě železnic. Toto jsou ochotni a 

schopni darovat. Nabídli nám i pozemky, které jsou kolem (část parku, část parkoviště pod 

železnicí na obou stranách včetně cesty, která vede kolem). Je to celkem 770 m2, 3 pozemky. 

Správa železnic chce odsouhlasit kupní cenu. Podle jejich znaleckého posudku je to 227.000,- 

Kč bez DPH. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice souhlasní s navrhovanou kupní cenou od Správy železnic, 

státní organizace, za pozemky 585/16, 585/18 a 585/21 v k.ú. Černčice vy výši 227 000 Kč 

bez DPH. 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

8. Stanovy DSO Metuje – schválení změny  

V DSO Metuje došlo k personálním i organizačním změnám, což vyžaduje změnu Stanov. 

Změnu Stanov musí schválit všechny obce v rámci členství v DSO. 
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Pan T. Katzer: Pan Petr Jeništa byl předsedou DSO Metuje, ukončil i starostování ve Velké 

Jesenici. Na posledním setkání se volil nový předseda DSO. Byl zvolený nově zvolený 

starosta Velké Jesenice. Změna Stanov je v tom, že dříve bylo napsáno, pokud Spolek 

hospodaří s nějakou ztrátou, členové by měli tuto ztrátu dorovnat ze svých rozpočtů. Teď 

peníze v DSO jsou, snížily se proto i členské příspěvky, ztráta se bude krýt z peněz, které tam 

jsou. 

 

Pan M. Novotný: Má tento Spolek význam pro Černčice? 

 

Pan starosta: V minulosti byl význam větší, dostávali jsme z dotací radary, kompostéry, 

pivní sety, Zpravodaj DSO – informace, co se děje v okolních obcích. 

 

Pan T. Katzer: Dnes se platí 10,- Kč za osobu, ročně přispíváme 5 000,- Kč. 

 

Pan M. Novotný: Připadá mi, že se z toho 2 lidi živí. 

 

Pan T. Katzer: To není placená funkce, nikdo se tím neživí, hradí se vedení účetnictví. 

 

Paní Tomanová: Je reálné získání dotací ze Spolku? 

 

Pan starosta: Vyhlašují něco, pro nás v posledním roce nebylo nic použitelného. 

 

Paní Tomanová: Debatovalo se ve Spolku o možnosti obnovení vodního díla kolem Metuje? 

 

Pan starosta: DSO celý vodní tok nekopíruje, chybí tam Nové Město, ale s okolními obcemi 

tuto záležitost řešíme společně. Příklad: zbourání akvaduktu, prodloužení životnosti kovového 

mostu („Trojhraňáku“). 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje navrženou změnu stanov Dobrovolného svazku 

obcí Metuje. 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

9. Příkopová ramenová sekačka  

Nově zakoupený traktor Zetor 7011 je už opravený. Řešíme jeho vybavení. Chtěli bychom 

koupit ramenovou sekačku na sekání příkopů, abychom si tuto službu nemuseli zadávat, 

případně sekat častěji nebo sekat místa, která nejsou naše (směr na Bohuslavice – sekání mezi 

vysázenými stromky). Faktura za zadané služby nebyla nízká, proto jsme mohli sekat jen 2x 

ročně. 

Poptali jsme 3 společnosti z okolí, které tyto věci dodávají a servisují. Byli jsme se podívat 

v Nahořanech na značku Berti od firmy Pekass, byli jsme v Říkově podívat se na značku Ferri 

od firmy Agrico, v Rožnově na výrobek Tifermec od firmy Vitaltech. 
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Nejlépe vyšla nabídka od firmy Pekass z Pohoří – příkopové rameno BERTI model FB/P 400 

SA, nabídková cena 397.900,- Kč bez DPH (1m lišta, joystick na ovládání, reverzní otáčení 

rotoru, hydraulická pojistka ramene). Dodání 2 – 3 měsíce. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí výběr dodavatele pro „Příkopovou 

ramenovou sekačku“ a schvaluje jako vítěze nabídku od firmy PEKASS a.s., Pohoří 18, 

518 01 Pohoří, IČ: 41693426, jehož nabídka na Příkopovou ramennou sekačku značky 

BERTI dosáhla v rámci celkové hodnocení nejnižší nabídkové ceny a z tohoto důvodu 

byla vyhodnocena jako nejvýhodnější. Nabízená cena je 397.900,- Kč bez DPH.  

Na základě shora uvedeného pověřuje zastupitelstvo obce starostu obce k podpisu Kupní 

smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

10. Radlice na sníh  

Zároveň jsme poptávali radlici na sníh hydraulicky otočnou. Od firmy Pekass je nabídka za 

81 400,- Kč bez DPH.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí výběr dodavatele pro „Radlici na sníh“ a 

schvaluje jako vítěze nabídku od firmy PEKASS a.s., Pohoří 18, 518 01 Pohoří, IČ: 

41693426, jehož nabídka na zadní radlici značky ZRH-T dosáhla v rámci celkové 

hodnocení nejnižší nabídkové ceny a z tohoto důvodu byla vyhodnocena jako 

nejvýhodnější. Nabízená cena je 81.400,- Kč bez DPH.  

Na základě shora uvedeného pověřuje zastupitelstvo obce starostu obce k podpisu Kupní 

smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

11. Správa železnic – informace o možnostech a podmínkách převodu nádražní budovy  

Převod nádražní budovy je u Správy železnic v procesu schvalování. K převodu by mělo dojít 

v druhé polovině roku. Hodnota nemovitosti je vyčíslena na 3.680.000,- Kč bez DPH. Jedna 

z podmínek je 20 let udržitelnost, peníze vybrané za nájem bytů musíme zpátky investovat. 

Dole zbyla výpravna a čekárna, tyto prostory musí být veřejně prospěšně využity (předmět k 

diskuzi).  

Jednal jsem s ČD o prodeji pozemků okolo budovy. Žádal jsem informaci ohledně ceny, která 

musí být stanovena na základě znaleckého posudku, neprodávají pod 200,- Kč/1m2. Mohou 

nám pozemky odprodat, až my budeme majiteli nádražní budovy. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí informace o možnostech a podmínkách 

převodu nádražní budovy od Správy železnic, státní organizace. 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se:  0 

 

12. ČEZ Distribuce – informace k přesunu trafa u tělocvičny  

Požádali jsem ČEZ Distribuce o nabídku možnosti přesunu trafa u tělocvičny z důvodu 

bezpečnosti a další možnosti rozvoje v této části. Máme se vyjádřit do konce července, 

předpokládané náklady jsou 1,051 mil. Kč bez DPH. Zatím jednáme s majiteli pozemků v 

okolí (pozemek a cesty vzadu, kde teď máme větve, pozemek za cestou) neboť chceme 

přesunout trafo až za cestu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí informace o možnostech přesunu trafa u 

tělocvičny od ČEZ Distribuce. 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se:          0 

 

13. Žádosti o dar  

Přišly dvě žádosti o dar. Jedna je od „DUHA ČOLCI ČERNČICE“, který žádá o příspěvek 

10.000,- Kč na svoji pravidelnou roční činnost přírodovědného oddílu + 2 příměstské tábory 

v srpnu 2024 a mimořádně dalších 10.000,- Kč na organizaci základního kola Zlatý list pro 

malé přírodovědce dne 26. dubna 2024 ve spolupráci se ZŠ Komenského Nové Město n. M. 

(doprovodný program a občerstvení). 

Druhá žádost je od Spolku přátel Černčic na 15 000,- Kč. Finanční prostředky by měly sloužit 

na pořádání prospěšných činností v oblasti ochrany přírody, kulturního dědictví a pořádání 

kulturních akcí. Nejsou zde jmenované konkrétní činnosti, navrhuji stejnou částku jako pro 

DUHA ČOLCI  - 10 000,- Kč. 

Ostatní Spolky podporujeme jiným způsobem. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje dar ve výši 20 000 Kč pro DUHA ČOLCI 

ČERNČICE, IČ: 06523251 ve výši 20 000 Kč a pro dar ve výši 10 000 Kč pro Spolek 

přátel Černčic, IČ: 05845645 a požaduje po spolcích zaslání vyúčtování, na co byly dary 

využity. 

Výsledek hlasování:  Pro:  8 Proti:   0 Zdrželi se:    1 (p. Poláček) 
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14. Rozpočtové opatření č. 6/2023 a č. 7/2023  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2023 a č. 7/2023. 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se:          0 

 

15. Inventarizační zpráva za rok 2023  

Pan T. Katzer: Inventura proběhla dle plánu v lednu. Zásadní problémy nebyly zjištěny. 

Vyřazovali jsme letité hadice od hasičů, vánoční osvětlení, které již nefungovalo. Celá zpráva 

o inventarizaci je k nahlédnutí. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí inventarizační zprávu za rok 2023. 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se:          0 

 

16. Ostatní, aktuality 

 

V tomto týdnu přišla informace od projektanta na opravu mostu dole pode vsí, že má projekt 

připravený, poslal ho ke kontrole včetně rozpočtu. Původní jeho odhad byl 800 tis. až 1 mil. 

Kč, teď cena vychází na 2.448.776,- Kč včetně DPH. MMR chystá nějaké dotační tituly na 

opravy mostů, jsou i jiné dotační tituly. Bez stavebního povolení nemůžeme žádat o nic, proto 

projekt připravujeme, prodloužíme tak živostnost mostu. 

 

Pan Fiedler: Projektant plánoval opravu na 800 tis. Kč, ale když udělal podrobné průzkumy, 

zjistil, že se do plánované ceny nevejde a výsledná cena je trojnásobná. 

 

Projekt na byty v Čejpově je hotový, je pravomocné stavební povolení, nemáme ještě 

rozpočet. 

Realizace by byla, pokud se získá dotace. 

 

Setkali jsme se s hasiči, prošli jsme jejich problémy (např. oprava elektroinstalace), možné 

jiné zázemí (místo za školkou). 

 

 Pan Jánský, který připravuje publikaci o Černčicích, má publikaci hotovou. Je v rozsahu 320 

stran. Je potřeba ji nejdříve zkontrolovat, graficky upravit, příprava na tisk. Proběhne schůzka 

s panem Jánským na OÚ, kde se dozvíme podrobnější informace. 

 

Máme schválené povolení na opravu kovových částí u hřbitova (brána a vstup). Na příští 

zastupitelstvo připravím nabídky a budeme moci tuto věc realizovat. Předpokládaná nabídka 

je 140 tis. Kč. 
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Paní Tomanová: Jednal s vámi někdo o opravě narušeného pískovce u pomníku před 

hřbitovem? 

 

Pan starosta: Ne, nejednal. Mluvil jsem s panem Effenberkem, chci se stavit na městském 

úřadě u paní, která má na starosti památkovou péči, protože i věž začíná dole oprýskávat. Pan 

Effenberk nabízel pomoc, vše musíme dělat se souhlasem, opravy by se daly spojit. 

 

Pan Novák: Nedal by se řešit i chodník po hřbitově? 

 

Pan starosta: O chodníku jsem přemýšlel. Při opravě hřbitovní zdi může dojít k jeho 

poškození. Líbilo by se mi řešit chodník po poradě s památkáři, materiálem, který se tam bude 

více hodit. Vše citlivě, ruční práce tak, aby nedošlo k poškození hrobů. 

 

Obchvat – Nové Město řeší obchvat, kraj chce zadat studii, některé varianty se dotýkají i 

Černčic. Vše budeme řešit ve spolupráci se starosty okolních vesnic. 

 

Dvojgaráž Vošlajerovi – do 29. února mají stavebnímu úřadu dodat podklady z hlediska 

geologického zatížení, stavební úřad to bude zpracovávat. Chtěl bych se potkat s paní ze 

stavebního úřadu, prodiskutovat. 

 

Paní Tomanová: Chtěli bychom vás požádat o sjednocení kroků o jednání o garáži. Jsme 

ochotni přijít na schůzku s vámi kdykoliv. 

 

Pan starosta: Ano, na schůzku se obě strany předem připravíme. 

 

Pan Novák: Jak je to se změnou územního plánu o okolí historického centra? 

 

Pan starosta: Byl jsem v Josefově u památkářů získat radu, jakou formou do toho jít. 

Nabízeli 2 varianty. Jedna varianta je ochranné pásmo, kde je třeba vyjádření majitelů 

sousedních pozemků. Druhá varianta je v rámci územního plánu stanovit regulativ v dané 

oblasti, který by stavby regulovat.  

 

17. Diskuze 

 

Pan T. Katzer: Od 1. 3. do 25. 5. bude zavřený vjezd na náměstí v Novém Městě. 

 

Pan starosta: Minimálně na půl roku. Chtějí zachovat kyvadlový směr na náměstí (rozšíření 

chodníku). 

 

Pan Tříska: Plánuje se i uzavírka kruhového objezdu u Vrchovin na 3 měsíce. 

 

Pan starosta: Kraj soutěží obchvat Malého Poříčí, kácí se dřeviny. 
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Pan Tříska: Na webu je vizualizace obchvatu Náchoda. 

 

Pan T. Katzer: Buduje se pokračování cyklostezky ze Lhoty do Spyt, ze Spyt ke kempu. 

Hotové to má být na podzim příštího roku. 

 

Pan Novák: Holubi znečišťují zvony a vnitřek věže. 

 

Pan starosta: Řešíme možnost instalace pletiva. 

 

Pan starosta ukončil zasedání v 19:10 hodin. 
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Usnesení z veřejného zasedání zastupitelstva obce Černčice konaného dne 26. 2. 2024 od 

18.00 hodin v zasedací místnosti OÚ Černčice: 

1) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje navržený program. 

2) Zastupitelstvo obce Černčice určuje ověřovatele zápisu pana Tomáše Katzera a 

Petra Skalického a zapisovatelku Mgr. Miroslavu Ježkovou.  

3) Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí výběr dodavatele pro „Oprava 

hřbitovní zdi Černčice“ a schvaluje jako vítěze nabídku od Jakuba Čtvrtečky, 

Pohoří 47, IČ: 736 105 34, jehož nabídka dosáhla v rámci celkové hodnocení 

nejnižší nabídkové ceny a z tohoto důvodu byla vyhodnocena jako nejvýhodnější. 

Nabízená cena je 396 257,- Kč vč. DPH.  

Na základě shora uvedeného pověřuje zastupitelstvo obce starostu obce k podpisu 

Smlouvy o dílo s vybraných dodavatelem. 

4)  Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje zadávací dokumentaci pro zadávací 

řízení na „Stavební úpravy a přístavba základní školy č.p. 22, Černčice“.  

5) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje zadávací dokumentaci pro zadávací 

řízení na „Zvýšení bezpečnosti dopravy v centru obce Černčice – rekonstrukce 

chodníků a VO“. 

6) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje zadávací dokumentaci pro zadávací 

řízení na „Komunální FVE - Černčice“. 

7) Zastupitelstvo obce Černčice souhlasní s navrhovanou kupní cenou od Správy 

železnic, státní organizace, za pozemky 585/16, 585/18 a 585/21 v k.ú. Černčice 

vy výši 227 000 Kč bez DPH. 

8) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje navrženou změnu stanov Dobrovolného 

svazku obcí Metuje. 

9) MM Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí výběr dodavatele pro 

„Příkopovou ramenovou sekačku značky“ a schvaluje jako vítěze nabídku od 

firmy PEKASS a.s., Pohoří 18, 518 01 Pohoří, IČ: 41693426, jehož nabídka na 

Příkopovou ramennou sekačku značky BERTI dosáhla v rámci celkové 

hodnocení nejnižší nabídkové ceny a z tohoto důvodu byla vyhodnocena jako 

nejvýhodnější. Nabízená cena je 397.900,- Kč bez DPH.  

Na základě shora uvedeného pověřuje zastupitelstvo obce starostu obce k podpisu 

Kupní smlouvy. 

10) Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí výběr dodavatele pro „Radlici na 

sníh“ a schvaluje jako vítěze nabídku od firmy PEKASS a.s., Pohoří 18, 518 01 

Pohoří, IČ: 41693426, jehož nabídka na zadní radlici značky ZRH-T dosáhla 

v rámci celkové hodnocení nejnižší nabídkové ceny a z tohoto důvodu byla 

vyhodnocena jako nejvýhodnější. Nabízená cena je 81.400,- Kč bez DPH.  

           Na základě shora uvedeného pověřuje zastupitelstvo obce starostu obce k podpisu      

Kupní smlouvy. 

11) Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí informace o možnostech a 

podmínkách převodu nádražní budovy od Správy železnic, státní organizace. 

12) Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí informace o možnostech přesunu 

trafa u tělocvičny od ČEZ Distribuce. 

13) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje dar ve výši 20 000 Kč pro DUHA ČOLCI 

ČERNČICE, IČ: 06523251 ve výši 20 000 Kč a pro dar ve výši 10 000 Kč pro 
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Spolek přátel Černčic, IČ: 05845645 a požaduje po spolcích zaslání vyúčtování, 

na co byly dary využity. 

14) Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2023 a č. 

7/2023. 

15) Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí inventarizační zprávu za rok 2023. 

 

 

Zapisovatel: Mgr. Miroslava Ježková …………………….  dne …………………. 

 

Ověřovatelé: Tomáš Katzer             …………………….  dne …………………. 

 

                  Petr Skalický                …………………….  dne …………………. 

 

Starosta: Ing. Martin Machů  …………………….  dne …………………. 

 


